
1 
 

Verslag digitaal overleg bestuur ESSCN dd. 19 januari 2021 
 

Aanwezig: René Eckhardt (voorzitter), Bart Krijgsman, Bernadette Puylaert, Sandra Leidner en 

Willemien de Rooy (verslag) 

Voor het tweede punt op de agenda waren ook aanwezig: Marcel Dons en Alexandra de Haas 

Afwezig met bericht: Leontien Bouchier 

 

 

1. René opent de vergadering en heet allen van harte welkom, met speciale dank aan 

Alexandra en Marcel voor hun aanwezigheid. 

2. Verenigingsfokreglement: 

• Stand van Zaken: Marcel geeft aan dat de normenmatrix van de RvB  

eenvoudig compleet te maken is met de eisen die zijn opgenomen in  ons 

VFR. De normenmatrix wordt per 1 mei a.s. door de RvB gebruikt bij het 

toekennen van stambomen. Op de nieuwe stambomen zal aangegeven 

worden of de pups dan of niet voldoen aan de in de normenmatrix 

opgenomen eisen. Vraag is of we nog aanvullende eisen willen opnemen in 

ons VFR zoals DNA-testen op een aantal erfelijke afwijkingen. Zo ja, wat 

willen we getest hebben? Om deze vraag goed te beantwoorden is 

specialistische kennis nodig. René zal hiervoor dierenarts Hajo Geervliet 

benaderen en we zullen mensen proberen te werven voor de 

gezondheidscommissie. Marcel en Alexandra gaan nu door met het invullen 

van de normenmatrix en het bestuur overlegt nog welke andere eisen, cq. 

DNA-testen gewenst zijn. Het aangepaste VFR zal ter goedkeuring voorgelegd 

worden aan de ALV van april 2021.  

3. Verslag bestuursoverleg van 7 augustus is akkoord; het concept-verslag van de ALV van 22 

 oktober j.l. zal aan de ALV van  april a.s. worden voorgelegd ter goedkeuring. 

4/5. Kandidatuur René voor bestuursfunctie RvB, stand van zaken RvB 

• René's kandidatuur werd gesteund door het zittende bestuur van de RvB en 

door een aantal rasverenigingen. Door een lastercampagne vanuit de hoek 

van de kortsnuit-rasverenigingen is René uiteindelijk niet verkozen. 4 andere 

kandidaten zijn wel gekozen voor een functie in het bestuur. Uit onvrede 

over deze gang van zaken hebben de vijf zittende leden van het bestuur hun 

functie met onmiddellijke ingang neergelegd. De RvB wordt nu  geleid door 

een zeer onervaren bestuur, maar de betaalde krachten zullen ervoor zorgen 

dat alles blijft draaien. 

6. Innen contributie 2021: 

• Leontien zorgt ervoor dat in het eerste kwartaal van 2021 de incasso's 

worden geïnd.  De overige contributies worden geïnd door Bernadette. Zij zal 

daarvoor de facturen versturen en zij en Willemien houden in de gaten welke 

bedragen daarvan binnen komen.  

7. Penningmeesterschap:  
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• René heeft Marianne Coppelmans gevraagd voor deze functie. Zij zal hier 

over nadenken.  Mocht zij dat niet willen, dan kan René wellicht Frank 

Paalman benaderen. Willemien zal ervoor zorgen dat René zijn gegevens 

krijgt. 

8. Database: 

• Door de vele aanvragen is het heel druk. De aanvragen komen met name uit 

het buitenland, wat leidt tot leuke contacten. Om ook leden in Nederland 

erbij te betrekken zal er in het clubblad een stukje over het belang van de 

database komen. 

9. Redactie: 

• René vraagt zich af of het een idee is om het clubblad minder frequent te 

laten verschijnen en de aandacht meer op de website te richten. We zijn daar 

niet voor, want het clubblad en de website/Facebook zijn heel verschillende 

media. De website is voornamelijk bedoeld voor mensen die nog geen lid zijn 

en die op zoek zijn naar informatie over de ESS. Facebook bereikt wel veel 

mensen, maar het effect daarvan is van korte duur. Bovendien is het clubblad 

op dit moment het enige contact dat we hebben met het grootste deel van 

onze leden en het is een geschikter medium voor achtergrondinformatie. 

Ook heeft Bart onder een kleine groep mensen onderzocht hoe zij het liefst 

geïnformeerd willen worden over de club. De meesten gaven aan dat een 

papieren versie van het blad toch het prettigst is omdat je dat op een door je 

zelf gekozen moment kunt lezen en daarvoor niet achter een scherm hoeft te 

zitten.  

10. Huishoudelijk Reglement: 

• In het toegestuurde Huishoudelijk Reglement zijn de opmerkingen van Henk 

Schattenberg geel gearceerd. Willemien zal deze versie nogmaals sturen. 

Opmerkingen en aanvullingen hierop graag doorgeven aan Willemien zodat 

het aangepaste HHR voorgelegd kan worden aan de ALV van april a.s. 

11. Nieuwe datum viering jubileum: 

• Op dit moment is er nog niets zinnigs te zeggen over wat er in de loop van dit 

jaar weer mogelijk is i.v.m  de  COVID-maatregelen. We wachten dit af.  

12. Registratie nieuwe bestuursleden: 

• Willemien heeft Bernadette en Bart bij de RvB aangemeld als bestuurslid van 

de ESSCN. 

• René zal hen aanmelden bij de Kamer van Koophandel. Hij stuurt Bernadette 

en brief met instructies. Bernadette stuurt deze inclusief kopie ID-bewijs 

door naar Bart, die deze inclusief kopie ID-bewijs weer terugstuurt naar 

René, die daarna de zaak afhandelt bij de KvK.  

• Leontien zullen we na de komende ALV van april a.s. uitschrijven als 

penningmeester. 

13. Actielijst: wordt doorgenomen en aangepast. 
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14. Rondvraag/wvttk: 

• De Algemene Ledenvergadering zal, vermoedelijk online,  gehouden worden op 

donderdag 22 april a.s. Bart zal weer de techniek voor deze ALV op zich nemen. 

Willemien zal een voorstel rondsturen voor de agenda voor deze ALV waarna de 

agenda in het komende clubblad gepubliceerd zal worden.  

• Sandra geeft aan dat de advertentie voor het clubblad van Biofood is geleverd. 

Bart/Willemien zorgen ervoor dat zij hiervoor een factuur krijgen. Sandra zal CAVOM 

benaderen of zij komend jaar ook weer willen adverteren. Ook zal Sandra het adres-

bestand met namen van mensen die artikelen voor het clubblad willen leveren aan 

Bart toesturen.  

• Van mw. Heger hebben we een mail en foto's  ontvangen van prijzen die haar 

echtgenoot geërfd heeft. Zij had bij toeval in een clubblad van december 2016 

(artikel Leo Karper) gelezen over de prestaties van de Cocker Spaniel die in 1909 deze 

prijzen heeft gewonnen. Willemien zal haar bedanken voor deze leuke bijdrage en 

we zullen hierover publiceren in het clubblad. Zodra het weer mogelijk is, kunnen we 

kijken of deze prijzen ergens tentoon te stellen zijn.  

 

 

  

 

 


